
 
 

Referat	fra	jurymøte	1	
Tirsdag 02.01.2024, kl 19:30, Teams 
 
Tilstede: Torbjørn, Thomas, Jan Olav, Anne Ragnhild, Asgeir, Terje og Hans Jørgen (referent) 

 

Sak 1: Kuldeproblematikk 

Status: Temperatur fredag -19 til -24 grader under konkurransen. For kaldt til å arrangere. 
Lørdag og søndag ser ut til å få temperaturer under -18 grader.  
 
Prioritering av konkurranser som gjennomføres: 
1. Fri fellesstart 
2. Sprint F 
3. Klassisk distanse intervallstart 

Juryen ønsker å ta en tidlig beslutning på avlysninger basert på værmelding og erfaring om 
ev. avlysninger istedenfor å vente å se om det ser ut til å bli for kaldt. 

 
Beslutninger 

• Vi gjennomfører nytt jurymøte onsdag kl 11:30 og tar beslutning på om  
• Sprint Menn/Kvinner senior og Para stående går løype Sprint 1,2 km, ikke Sprint 

1,4 km. 

Sak 2: Detaljert tidsplan 

Utarbeidet tidsplan for alternativt rennprogram med konkurranser kun lørdag og søndag. 

Terje oppdaterer dag-til-dag plan. 

Sak 3: Påmeldingslister 

TD har mottatt foreløpige påmeldingslister. 

NSF/Asgeir følger opp løpere uten FIS-koder. 

Asgeir publiserer oppdaterte påmeldingslister på hjemmesiden onsdag. 

 

Neste jurymøte 
Onsdag 11:30 
 
Møtet hevet. 

 

 


